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АННОТАЦИЯ 
 

Магистерская диссертация посвящена вопросам совершенствования 
управления инновационной деятельностью организации на примере ООО 
«Евроазиатский мост». В работе изучены основные аспекты инновационной 
деятельности организации как фактора ее конкурентоспособности, в том числе 
изучен мировой опыт развития инновационной деятельности организации.  В 
магистерской диссертации проведен анализ состояния и проблем 
инновационного процесса в ООО «Евроазиатский мост», предложены пути 
совершенствования инновационной деятельности ООО «Евроазиатский 
мост». 

 
 

ABSTRACT 
 

The master's thesis is devoted to the issues of improving the management of 
innovative activities of an organization on the example of Eurasian Bridge LLC. The 
paper studies the main aspects of the innovative activity of an organization as a factor 
of its competitiveness, including the study of the world experience in the 
development of innovative activity of an organization. In the master's thesis, an 
analysis of the state and problems of the innovation process in the Eurasian Bridge 
LLC was carried out, ways to improve the innovation activity of the Eurasian Bridge 
LLC were proposed. 


